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Business No./Numéro d’entreprise 

THE COOPERATIVES ACT/ 
LOI SUR LES COOPÉRATIVES 

ARTICLES OF AMENDMENT/ 
CLAUSES MODIFICATRICES 

1. Name of the Cooperative/Dénomination de la coopérative

2. Attached Hereto as Schedule 1 is a Certified Copy of the Resolution Amending the Articles of the
Cooperative./L'annexe 1 ci-jointe est une copie certifiée de la résolution modifiant les statuts de constitution de la
coopérative.

3. The Amendment has Been Duly Approved in Accordance with Subsection _________ /La  modification a été
approuvée conformément au paragraphe

4. Date/Date Signature/Signature Description of Office/Description du 
poste  

Instructions: In paragraph 3 of the Articles indicate the section under which the amendment is adopted. 
A copy of the resolution duly certified by an Officer of the Cooperative must be attached to each copy of the Articles of Amendment. 
Articles of Amendment are to be executed in duplicate for delivery to the Registrar. 

Directives :  À la rubrique 3, préciser l'article en vertu duquel la modification est adoptée. 
Il faut joindre à chaque copie des clauses modificatrices une copie de la résolution dûment certifiée conforme par un dirigeant de la coopérative. 
Il faut soumettre les clauses modificatrices en double au registraire, en signant les deux copies. 

THE COOPERATIVES ACT/ LOI SUR LES COOPÉRATIVES 

CERTIFICATE / CERTIFICAT 
This certifies that the articles are effective on / 

Le certificat atteste que les statuts prennent effet le 

____________________________________________ 

____________________________________________ 
REGISTRAR / REGISTRAIRE 

 No./No 
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